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Olin vaalipäälikkönä presidentin ennakkovaaleissa 12 helsinkiläisessä hoitokodissa ja sitten 
varsinaisena vaalipäivän sunnuntaina Haagan erään vaalipaikan varapuheenjohtajana. 
Panin merkille, että monissa hoitokodeissa avustajat ja hoitajat supattelivat. ”Pekka on se parempi, 
sitä kannattaa äänestää”. Kiinnitin myös huomiota, mitä äänestäjät puhuivat tilaisuuksissa. Esim. 
”Kyllä Pekkaa pitää äänestää, kun on kolmatta kertaa ehdolla.” ”Onhan se Pekan puoliso niin 
söpö.” ”Oli se Pekka niin kiva telkkarissa.” ”Pekalla oli niin hyvän värinen kravatti ja vielä liina 
etutaskussa.” ”Tottakai homoa pitää äänestää, sehän ymmärtää kaikki muun sukupuolisuudet.”
”Niin ja sillähän on ulkomaalainen puoliso.”

 ”Paras” oli pikku koulupoika, joka sanoi. ”Stumppi on parempi kuin Pekka. Se ymmärtää 
urheilusta jotain.”

Haloo, me valitsimme maallemme presidenttiä!

Vaalien toisella kierrokseella olikin nuoret ja naiset äänestämässä. Sieltä puutuivat suurelta osin 
ensimmäisellä kierroksella valitsijayhdistyksen Rehnin ja perussuomalaisten Halla-ahon äänestäjät.
 
Pekka sai Haagassa tuplasti enemmän ääniä kuin Alex. 

No hyvin meni. Saimme urheilullisen, kielitaitoisen ja nuorehkon liberaalin sekä kansainvälisen 
presidentin.

Olen jo ollut pitkään jonossa kaupungin hammashoitoon. Konalasta loppui yksityinen 
hammaslääkäripalvelu, kun taisi vanhentua laitteet että henkilökunta?
Vanhusneuvosto jakaa tiedotetta, jossa kaupunki lupaa pääsyn kaupungin hammaslääkärille n. 90 
päivässä. No en päässyt. Sain ajan yli 6 kk päähän eli odottelen huhtikuuta. Onneksi sain ajan 
Haartmanniin. Paljonkohan nuo kaupungin muut lupaukset pettävät muissakin palveluissa, joista 
jakavat tiedotteita julkisuuteen?

Nuo lääkereseptien uusinnat onnistuu, kun osaat ne tehdä itse ”Oma kannassa”. Vai mitä?
Olishan se kiva nähdä lääkäri edes kerran kolmessa vuodessa?
Suomen armeijan eläkkeellä oleva ylilääkäri sanoi minulle, että on lääkärietiikan mukaan väärin se, 
että lääkkeitä määrätään ilman potilasta näkemättä. 

Sitten kun joskus on pankkipalvelut pakko vaihtaa. Nyt Handelsbanken lopettaa Suomessa 
normaalit pankkitoiminnat. Etsin siis uutta pankkia. Pikaisella tarkastelulla tähän mennessä kaikki 
palvelut kallistuvat ja tulee mieleen, ettei ne minua huoli? Mene nettiin ja varaa aika käynnille 2-3 
viikon päähän. Aika näyttää tuloksen. Tunnen todella olevani eläkeläinen!

Entäs sitten nämä poliittiset lakot. SAK:n kaikki pomot uhoaa, että nykyinen hallitus tuhoaa kaiken 
hyvän. Ammattiyhdistyksissä on 1,8 miljoonaa palkansaajaa ja syksyllä viimeistään 
työsopimusneuvotteluissa teemme kaikkemme palkansaajien eduksi. Lakkoon ruvettiin myös, kun 
on töissä kiireetöntä, sanoi Aalto. Onhan ne verottomat mm. kiinteistöbisneksellä saadut rahat 
käytettävä myös lakkoja kannustavaan TV- ja lehtimainontaan. Kukaan ei taida muistaa aikanaan 
Paperiliiton Ahosen uhoamista. Niin ne paperikoneet on purettu ja väki on eläkkeellä tai muissa 
töissä.

Mites sitten me 1,5 miljoonaa eläkeläistä. Meidän etujako ajaa vain hallitus? Olemmeko siis SAK:n 
kilpailija? Meillä ei ole eduskunnassa lobbareita, jotka viikottain käy edustajien ja heidän avustajien 



luona puhumassa eläkeläisten toiveista. Niin, meillä senioreilla ei ole yhteishyödyllisen järjestön 
veroetuja. Mitäs tehdään?
`
Kevät terveisin seniori Olli


